

Makita

For further info
please contact us
info@rowadmmc.com
or visit our website
www.rowadalmadar.com

**ROWAD AL MADAR
MAINTENANCE
COMPANY**
شركة رواد المدار
للصيانة



شركة رواد المدار للصيانة
ROWAD AL MADAR MAINTENANCE COMPANY



Rowad Al Madar For Maintenance is a leading company in the field of maintaining and operating mechanical and electrical equipment and providing various after-sales services.

The company currently includes 5 maintenance branches in the Kingdom. These branches operate with an advanced maintenance program that informs the customer of the different stages during the equipment inspection process until receiving it.

And because we are always keen on excellence, we provide the best services at the best prices with the help of engineers and technicians specialized in the electrical and mechanical fields.

The following are some of the services provided by Rowad Al Madar Maintenance Centers :-

رواد المدار للصيانة هي شركة رائدة في مجال صيانة و تشغيل المعدات الميكانيكية و الكهربائية وتقديم خدمات ما بعد البيع المختلفة.

تضم حالياً الشركة ه فروع صيانة في المملكة تعمل هذه الفروع ببرنامح صيانة متقدم يقوم بإبلاغ العميل بالمراحل المختلفة أثناء عملية الكشف على المُعدّة وحتى إستلامها.

ولأننا نحرص على التميز دائماً ، فإننا نقدم أجود الخدمات بأفضل الأسعار بالاستعانة بمهندسين وفنيين متخصصين في المجالات الكهربائية و الميكانيكية.

فيما يلي بعض الخدمات التي تقدمها مراكز شركة رواد المدار للصيانة :-

Makita

1. Makita Power Tools: We provide you with professional tools repair when you need it for all Makita Power Tools for all models from all around the Kingdom.
2. Generators Overhauling: We provide total engineering solutions for generators from any brand. Moreover, we also provide around the clock services in case of emergency power failure.
3. Mechanical Works: We do overhaul repair and maintain various industrial equipment such as air compressors, material handling equipment, heavy industrial machineries and construction equipments. However, we also can perform Custom Engineering Tests and Data Collection Services to help diagnosing unique equipment problems.
4. Rewinding all Type of Motors with capacity That could 50horse Power certified Them by Recognize approachTill Quality Test.
5. Producing a wide range of Carbon Brushes with a high level of quality and global standers.
6. On-Site Services: We offer expert on-sites services for motors and generators which can't be moved from site due to production needs or volume. Also we offer a Service & Maintenance agreements according to customer's need.

1. مراكز رواد المدار للصيانة هي التي تقوم بإستقبال معدات ماكيتا، عمل صيانة وإصلاح كامل للمعدة لجميع الموديلات في كافة أنحاء المملكة.
2. صيانة المولدات المختلفة بجميع مقاساتها وأنواعها، كما يقدم المركز خدمة الطوارئ المميزة على مدار الساعة في حالة توقف أي مولد عن العمل.
3. أعمال الصيانة وإعادة التأهيل للمعدات الصناعية بكافة أنواعها من ضواغط الهواء، وحدات الرفع والمناولة بالإضافة إلى المعدات الصناعية الثقيلة وجميع المعدات الانشائية، كما يستطيع مركز الصيانة عمل الإختبارات الهندسية للمعدات المختلفة وذلك لضمان أداء المعدة لوظائفها على أكمل وجه.
4. لف جميع أنواع المواتير بقدرات تصل إلى ٥٠ حصان وعمل إختبارات الجودة عليها.
5. صناعة جميع المقاسات من (فدسات الكربون) بجودة عالية من أفضل أنواع الكربون العالية.
6. تقديم خدمات لعملاء الشركة الكرام في مواقع عمل معداتهم في الحالات التي يصعب فيها نقل المعدة إلى مركز الصيانة بسبب حجمها أو إحتياج الموقع لعمل المعدة على مدار الساعة، كذلك يمكن توقيع عقود صيانة وعمل خدمات الصيانة الوقائية للمعدات.

CENTRAL SERVICE CENTERS

مراكز الخدمة المركزية

BRANCHES



الفروع

DAMMAM 1 st Industrial Area	ISN@rowadmmc.com	013-820 2689	مركز خدمة الدمام الصناعية الأولى
DAMMAM SERVICE CENTER	<i>Makita</i> Dammam@rowadmmc.com	013-837 3809	مركز خدمة الدمام
RIYADH SERVICE CENTER	<i>Makita</i> Riyadh@rowadmmc.com	011-263 3439	مركز خدمة الرياض
JEDDAH SERVICE CENTER	Jeddah@rowadmmc.com	012-689 9382	مركز خدمة جدة
KHAMIS MUSHAIT SERVICE CENTER	<i>Makita</i> Khamismushait@rowadmmc.com	017-224 0165	مركز خدمة خميس مشيط

مراكز صيانة تغطي جميع مناطق المملكة



MAINTENANCE CENTERS
COVERING ALL SAUDI ARABIA REGIONS

شركة رواد المدار للصيانة
ROWAD AL MADAR MAINTENANCE COMPANY

www.rowadalmdar.com